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ОРДЕН КРАСНОЙ ЗВЕЗДЫ 

No. 1634046 

 

ЯКОВУ ПАНГБУРНУ 

 

За высокий уровень подготовки и агрессивное командование в ходе начальных боевых 

действий взятия румынского посёлка Тыргу Фрумос, регион Яш, северо-восточная 

Румыния. 

 

Под командованием Якова Пангбурна, войскам было представлено непревзойденное 

руководство и преданность в выполнении боевых задач. Во время операции, 

осуществленной в условиях суровой боевой обстановки, его смелость и решительность 

стали непревзойденным примером для его подразделения. На фоне усиленного 

сопротивления противника, Яков Пангбурн продемонстрировал организационные и 

тактические навыки, необходимые для успешного завоевания стратегически важной 

территории. 

 

За мужество и отвагу, проявленные в битве, военный совет принял решение наградить Якова 

Пангбурна орденом Красной Звезды. Его бескомпромиссный подход к выполнению своего 

долга и преданность интересам Родины являются примером для всех бойцов. 

 

 

 

 

 

(Подпись) 

Михаил Зотак 

Майор, Командир батальона 
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2024-004 

 

ORDER OF THE RED STAR 

No. 1634046 

 

TO JACOB PANGBURN 

 

For high levels of preparation and aggressive command during the initial combat operations to 

seize the Romanian village of Targu Frumos, Iași region, northeastern Romania. 

 

Under the command of Jacob Pangburn, the troops were provided with unparalleled leadership 

and dedication in carrying out combat tasks. During the operation, conducted under harsh combat 

conditions, his courage and determination set an unmatched example for his unit. Against 

reinforced enemy resistance, Jacob Pangburn demonstrated the organizational and tactical skills 

necessary for the successful conquest of strategically important territory. 

 

For the courage and valor shown in battle, the military council made the decision to award Jacob 

Pangburn the Order of the Red Star. His uncompromising approach to fulfilling his duty and 

devotion to the interests of the Motherland serve as an example to all soldiers. 

 

 

 

 

(Signature) 

Mikhail Zotak 

Major, Battalion Commander 


